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t.o. Då gjer eg ikkje noko med brevet i denne omgongen.

RR

Fra: Håkon Rasmussen 
Sendt: 5. oktober 2015 15:40
Til: 'Roger Harkestad'
Kopi: Rolf Rosenlund
Emne: SV: Kort prat om søknad traseendring Flybussen

Hei Roger

Takk for sist. Nyttig prat!

Vi har litt problemer med å få over et brev til dere nå, på grunn av høstferien. Men vi har diskutert ulike 
sider ved saken og ser at vi må ha søknaden opp som sak. To hovedgrunner til det: dette vil være første trinn 
i en større omlegging av flybusstilbudet som følge av Bybanen sin ankomst til Flesland, og vi ser at 
ruteopplegget i sentrum vil kunne gi kapasitetsproblemer i Olav Kyrres gate.

Da er det kanskje naturlig at dere sender inn en revidert søknad, som tåler en høring ? Så kan den som er 
sendt inn forbli UOFF.

Vennlig hilsen Håkon

Håkon Rasmussen

Fylkesdirektør samferdsel

www.hordaland.no

Tlf: 55 23 93 50
Mobil: 48 29 80 90
Epost: hakon.rasmussen@hfk.no

Fra: Roger Harkestad [mailto:roger.harkestad@tide.no] 
Sendt: 30. september 2015 16:16
Til: Håkon Rasmussen
Kopi: Rolf Rosenlund
Emne: SV: Kort prat om søknad traseendring Flybussen
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Fint. Kommer klokka 13.30 i morgen vi da.

Fra: Håkon Rasmussen [mailto:Hakon.Rasmussen@hfk.no] 
Sendt: 30. september 2015 16:13
Til: Roger Harkestad
Kopi: Rolf Rosenlund
Emne: SV: Kort prat om søknad traseendring Flybussen

Hei Roger

Det må vi få til. Begge dager etter kl 12.30 går bra.

Kommer dere nedom her ?

Vennlig hilsen Håkon

Håkon Rasmussen

Fylkesdirektør samferdsel

www.hordaland.no

Tlf: 55 23 93 50
Mobil: 48 29 80 90
Epost: hakon.rasmussen@hfk.no

Fra: Roger Harkestad [mailto:roger.harkestad@tide.no] 
Sendt: 30. september 2015 15:53
Til: Håkon Rasmussen
Emne: Kort prat om søknad traseendring Flybussen
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Hei Håkon, 

Vi fikk svar fra dere like før helgen angående søknad om traseendring for flybussen, om at denne må 
behandles politisk, og at vår videre strategi for flybuss ikke kan unntas offentlighet før iverksettelse.

Jeg kunne tenker meg at vi kunne satt oss ned en liten halvtime for å forstå bakgrunnen for deres beslutning, 
samt at vi kan få gitt uttrykk for hvorfor vi har søkt og tenkt som vi har gjort når det gjelder prosess. Jeg 
håper dette er en mer konstruktiv tilnærming enn brevskriving.

Har du tid til en halvtime i løpet av torsdag eller fredag?

Jeg tenker å ta med meg Frode Arnesen hos meg.

Hører fra deg.
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